
BJØDSTRUP GRUNDEJER- OG BEBOERFORENING 

 

Referat – generalforsamling 13. april 2023  

Til stede var 15 personer, fordelt på 10 husstande 

 

1) Valg af dirigent – Frode Amstrup blev valgt, og konstaterede at mødet var reRdigt indkaldt.  
2) Formandens beretning:  

Siden sidste generalforsamling 24. februar 2022 har bestyrelsen aVoldt 4 møder, så vi overholder 
vedtægterne.  
Vi har aVoldt fastelavns arrangement med få besøgende børn, en byfest 20/8 2022, der blev fældet 
juletræ og pyntet med lyskæde med solcelle samt reflekser, for at sende et signal om energi og 
Nytårshilsen i ”Boblen” – der kom dog først nogle, da arrangørerne var gået.  
Vi har fået Mobilpay – som især ved sommerfesten var et gode, men langt de fleste indbetaler nu 
også deres kon_ngent via Mobilepay. Der er opsat et gult skilt på hjørnet af Gl. Hovedvej og 
Bjødstrupvej, hvor man kan scanne QR kode, ligesom der fremgår mobilepay nummer _l 
kon_ngentbetaling.  
Derudover har vi fortsat kontakt _l Syddjurs Kommune omkring fartmåling og -tælling på 
Bjødstrupvej, hvor vi gerne ser den tunge trafik begrænset – evt ved ensretning.  
Bestyrelsen har også indsendt en indsigelse _l rute 122´s begrænsning, som skal træde i krae ved 
sommerkøreplanens ikraetræden. Om vi får noget ud af det, må _den vise, men der var flere 
konstruk_ve indslag.  
Boldbanen skal vi fortsat sørge for bliver slået – og Ole (tømrer) har været i gang med hakkejernet 
ved ”Sneglen” ovenfor boldbanen, og vil også gerne fremover stå for, at det bliver vedligeholdt. Han 
har også sørget for et nyt skilt.  
Byen har nu fået hjertestarter – sponsoreret af AMB, Bjødstrup Auto, Nobe Import og Fischer 
Thorup Byg. Hjertestarteren hænger på AMB´s gavl. BGOB skal formentlig overtage det årlige 
vedligeholdelsesabonnement, som vi vil søge _lskud fra Distriksrådet om.  
Formandens beretning blev godkendt. 

3) Kassereren aflagde regnskab, der ikke var revideret. Regnskabet viser et underskud på DKK 5.000. Vi 
betaler for den ene konto et ganske højt årligt gebyr – mens vi for den anden konto betaler et mere 
rimeligt beløb. Vi skal have fat i banken snarest, for at få ændret dege, da det ”spiser” vores formue 
op. Harald Pors bemærkede, at det nu er andet år i træk, at regnskabet ikke er revideret, og kaldte 
det en uskik, hvilket bestyrelsen tog _l eeerretning.  

4) Kassereren havde ikke lavet et budget for næste år, men bestyrelsen anbefalede, at kon_ngentet 
forblev på de DKK 150. Der var her en del snak om, hvordan vi bedre kunne indkræve kon_ngent – 
Bjørn spurgte blandt andet, ”Hvorfor skal man betale _l BGOB – hvordan kan vi synliggøre dege 
bedre?”.  

5) Til bestyrelsen blev Lars Mar_n Hartman og Kresten Mouritzen genvalgt. Maj Aagaard der er 
indtrådt i bestyrelsen som suppleant, blev valgt _l bestyrelsen.  

6) Thomas Kjær Christensen blev valgt _l revisor og Steen Toeager revisorsuppleant  
7) Ole Jensen blev valgt som 1. suppleant og Annege Fløe Møller som 2. suppleant _l bestyrelsen.  
8) Ingen indkomne forslag 
9) Løs snak under eventuelt.  


